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Södra Koloniföreningens föreningsmöte lördag 21 augusti 2021 

Plats: festplatsen 

Tid: 13 – 14.00 

Protokoll 

§ 1 Mötet öppnas 

Ordförande Mikael Hyvärinen hälsar de närvarande välkommen och förklarar höstens 

föreningsmöte öppnat. Han inleder med att tala om den katastrof stora delar av 

koloniområdet drabbats av denna vecka med enorma översvämningar. Stora delar av 

området har haft över 1 meter vatten på sina lotter och i stugor. Konsekvenserna är svåra 

att överblicka i dagsläget. 

§ 2 Val av ordförande och sekreterare för mötet 

Till ordförande för mötet väljs Mikael Hyvärinen 

Till sekreterare för mötet väljs Britt-Marie Westman 

§ 3 Val av justerare, tillika rösträknare 

Till justerare, tillika rösträknare för mötet väljs Maria Andersson och Johan Stugholm 

§ 4 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkännes 

§ 5 Fastställande av röstlängd 

Bifogad deltagarlista (102 deltagare) 

§ 6 Ekonomi 

Kassör Maria Andersson informerar att föreningens ekonomi följer budget. Det är pga 

översvämningarna dock svårt att överblicka konsekvenserna för ekonomin i dagsläget. 

§ 7 Information från styrelsen 

Översvämningen – Ca 120 stugor är drabbade. Det är den egna försäkringen som gäller 

byggnader och lösöre. Föreningens byggnader är försäkrade hos Länsförsäkringar, de är 

kontaktade. Föreningen kan inte hyra in containrar, det är svårt att administrera samt att 

skulle bli väldigt höga kostnader med osorterat avfall. Kontakt ska under hösten/vintern tas 

med Gävle kommun om dagvattenbrunnar och hur stora risker det är med området vid 

stora skyfall. 

Gävle vatten har på sin hemsida en blankett som kan användas för ersättning av självrisk då 

översvämning skett. 

Det har startats en Facebookgrupp/messengergrupp för drabbade. 
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Låsen vid festplatsen byts ut så att släpvagnar på egen risk kan parkeras på gräsmattan där. 

Man kan även ställa grejer på festplatsen om man har platsbrist även detta på egen risk. Det 

är viktigt att märka dina saker. 

På hemsidan finns en lista på olika saneringsfirmor. OBS! att det egna försäkringsbolaget 

måste kontaktas för godkännande. 

Städdagen – kommer att genomföras som planerat. Vattenavstängningen till tomterna 

kommer att ske på söndagen den 3 oktober.  Toaletterna som vanligtvis hålls öppna en 

vecka efter städdagen ska hållas öppna så länge det är möjligt beroende på när kylan 

kommer. 

Arrendet – kommunen har höjt arrendet i år med indexuppräkning. Styrelsen föreslår en 

höjning på 1 kr/kvm från 2022. I framtida förhandlingar med kommunen om arrendet tas 

frågan upp om utsattheten med översvämningar. 

§ 9 Övriga frågor 

Firandet av Koloniförbundets 100-årsjubileum ställs in. Sandra Värn som skulle hålla en 

föreläsning kommer att genomföra den med ändrat innehåll till vad som händer vid 

klimatförändringar. 

Trafik inom koloniområdet är ett problem. Många kör för fort. Gånghastighet gäller. Det har 

förekommit parkering på gräsmattor när parkeringen varit full. 

§10 Mötet avslutas 

Ordförande tackar deltagarna och avslutar mötet 

 

 

Mikael Hyvärinen, ordförande  Britt-Marie Westman, sekreterare 

 

  

Maria Andersson, justerare  Johan Stugholm, justerare 

       

 

 

 

 

 

 


